

《单词百科:hereafter是什么意思?hereafter怎么发音?hereafter的解释和用法》

英语单词hereafter是什么意思?hereafter怎么读?hereafter怎么发音?简答网为您整理了hereafter的解释、用法、例句、词组等相关学习资料。下面跟小编一起来看看吧!



hereafter怎么读

hereafter的读音:[h r :ft (r)]

hereafter的意思

- 1、adv.今后，从此以后;
- 2、n.死后的生命；阴世;

hereafter的近义词

- 1、afterlife n.来世;来生;余生;晚年;

- 2、future n.未来;前途;未来的事;期货;
- 3、futura n.未来;未来的事;
- 4、henceforth adv.从今以后, 今后;
- 5、henceforward adv.从今以后, 自此以后;

hereafter的双语例句

1、Michel Foucault (1972), The Archaeology of Knowledge; hereafter this text will be abbreviated as AK.

米歇尔·福柯(1972),《知识考古学》,下文简称AK。

2、Afterward the Rocket exchanges him Magic and trades rye, hereafter he changes to Nikesidui.

之后火箭队把他交换到魔术队并换来麦迪,此后他又被转到尼克斯队。

3、Hereafter, the international foreign exchange market regarding this guesses blustery.

此后,国际外汇市场围绕这一猜测风起云涌。

4、Hereafter the competition, big game first seed any opportunity, Beisela has not broken successfully once again.

此后的比赛,大赛头号种子没有任何机会,塞拉再度破发成功。

5、Do you believe in a life hereafter?

你相信有来世吗?

6、I realised how hard life was going to be for me hereafter.

我意识到从今以后我的生活将会多么艰难。

7、Rejoicing now, rejoicing hereafter, the doer of wholesome actions rejoices in both worlds.

作恶的人,现在受苦,未来受苦,会在现在、未来两世界受苦。

8、Please tell the dockers to handle smoothly hereafter thereafter.

请告诉工人从现在起平稳操作.

9、Who among you will give ear to this? Who will give heed and listen hereafter?

赛 42:23 你们中间谁肯侧耳听此、谁肯留心而听、以防将来 呢.

10、I will be careful about hereafter!

我以后会小心的!

11、Buyer request special packaging hereafter he agree bearing extra cost involve.

买主要求特殊包装,他们同意负担可能出现的额外费用.

12、Please advise rough schedule of your business hereafter.

请惠告将来商务旅行的大致行程.

13、This subject aims to provide references for the implementation of inquiry learning theory and practice hereafter.

本课题的研究旨在为今后在化学教学中实施研究性学习提供理论上和实践上的参考和借鉴.

14、There was a third point in view, which will appear hereafter.

这项交易还有第三种好处,下面将要讲到.

15、Hereafter, we became good friends.

此后, 我们成为好朋友.

16、I may work hard as much at the same time hereafter.

同时我以后会加倍努力工作.

17、Hope to win salvation hereafter.

希望将来得到灵魂拯救.

18、Do you believe in the hereafter?

你相信来世 吗 ?

以上是简答网为您整理的hereafter怎么读的相关信息，希望对大家有一定的帮助。查看更多关

于hereafter的用法

、hereafter的释义、hereafter的相关

详情请点击：<https://dict.jiandongshicai.cn/hereafter>

